
Zápis č. 1
z ustavujícího zasedání ZASTUPITELSTVA OBCE MUKAŘOV

konaného dne 30.10.2018 od 19.00 hod.
v zasedací místnosti OÚ Mukařov

Přítomni: P. Březina, PhDr. K. Čadilová, Ing. P. Doležel, J. Douša,  R. Hegyi, Bc. F. Chrpa, 
Mgr. O. Jakob, JUDr. J. Klimentová, T. Kouba, MVDr. P. Mádr, Ing. D. Navrátilová, 
R. Semanský, M. Veselý, Ing. H. Zákoucká, Ing. P. Zima

Omluveni: - - -

Veřejnost: viz. prezenční listina

Zasedání  zastupitelstva  zahájil  starosta  obce  Rudolf  Semanský  v  1910 hod.  Konstatováním,  že
zastupitelstvo se sešlo v usnášení schopném počtu. Následně určil zapisovatele a ověřovatele zápisu.
Zastupitelé odsouhlasili předložený návrh bodů programu zasedání. 

Zapisovatel:  P. Zima                                Ověřovatelé: P. Doležel, T. Kouba

Program:

1. Volba mandátní komise pro ověření platnosti voleb
2. Složení slibu zastupitele obce
3. Volba volební a návrhové komise
4. Volba starosty, místostarosty a rady obce
5. Návrh výborů obce a jejich složení
6. Schválení pověřeného zastupitele pro pořizování územního plánu obce
7. Schválení pověřeného zastupitele pro jednání se svazkem obcí Region Jih
8. Různé
a) volba redakční rady Obecního zpravodaje
b) kompetence redakční rady, úprava Zásad vydávání OZ
c) seznámení nového zastupitelstva s chodem obce, rozpracovanými projekty, investičními akcemi.
d) určení úkolů pro další zasedání zastupitelstva
e) přijetí hasičů JSDHO Žernovka, p. Teichmanová, p. Breburda
f) venkovní učebna u ZŠ Mukařov
g) cenové nabídky zastřešení školního hřiště
h) posunutí vjezdu u projektu LIDL
i) smlouva o zřízení věcného břemene – kNN Tehovec 
j) směnná smlouva s Římskokatolickou farností Říčany u Prahy
k) projekt výstavby polyfunkčního objektu Srbín – Do Chobotu, využití obce
l) informace k podání žádosti o dotaci na revitalizaci vodní nádrže Srbín

1. Volba mandátní komise pro ověření platnosti voleb
p. Semanský jako předsedající přivítal přítomné a zahájil jednání návrhem na schválení mandátní komise, která
měla za úkol ověření výsledku voleb a platnost zvolení jednotlivých kandidátů. Jako členové komise byli navrženi
K. Čadilová, J. Klimentová a D. Navrátilová

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí s ustavením mandátní komise ve složení PhDr. Čadilová,
JUDr. Klimentová, Ing. Navrátilová.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 1/1/2018 bylo přijato.
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2. Složení slibu zastupitele obce
K. Čadilová ověřila totožnost všech zastupitelů, předala osvědčení o zvolení. Starosta obce zastupitele vyzval ke
složení Slibu zastupitele a jeho stvrzení podpisem na příslušnou listinu. Následně přečetl text Slibu zastupitele a
všichni nově zvolení zastupitelé po přečtení textu slibu jednotlivě složili slib prohlášením „Slibuji“ a podpisem na
listině „Slib zastupitele pro volební období 2018 – 2022“.

3. Volba volební a návrhové komise
p.  Semanský ukončil  činnost  mandátní  komise a dále navrhl  volbu komise návrhové a volební.  Návrhová a
volební komise je navržena ve složení: P. Doležel, J. Klimentová, D. Navrátilová.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí se jmenováním volební a návrhové komise ve složení Ing.
Doležel, JUDr. Klimentová, Ing. D. Navrátilová

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 2/1/2018 bylo přijato.

4. Volba starosty, místostarosty a rady obce
p. Semanský požádal Ing. Doležela o vedení voleb orgánů obce.
Ing. Doležel zahájil volbu návrhem volebního řádu, kdy volba starosty, místostarosty a radních bude tajná.
Mgr. Jakob: vznesl protinávrh, aby volba starosty, místostarosty a radních byla veřejná.

Návrh usnesení  (protinávrh): Zastupitelstvo  obce schvaluje  volební  řád  a  souhlasí  s  veřejnou volbou
starosty, místostarosty a členů rady obce.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Chrpa, Hegyi, Jakob, Klimentová, Kouba, Mádr, 
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1 Douša

Usnesení 3/1/2018 bylo přijato.

Ing. Doležel navrhl na funkci starosty Rudolfa Semanského, který by funkci nadále vykonával jako uvolněný.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce starosty obce Mukařov pro volební období 2018-
2022 Rudolfa Semanského, který bude ve výkonu funkce dále pokračovat jako uvolněný.

Hlasování: pro 12 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Jakob, Klimentová, Kouba, 
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zima

      proti 1 Mádr
      zdržel se 2 Chrpa, Zákoucká

Usnesení 4/1/2018 bylo přijato.

Starostou obce Mukařov pro volební období 2018 – 2022 byl zvolen pan Rudolf Semanský.
Starosta obce poděkoval zastupitelům za důvěru.

Ing. Doležel pokračoval ve volbě návrhem na obsazení funkce místostarosty. Navrhuje na pozici místostarosty
Ing. Přemysla Zimu.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce místostarosty obce Mukařov pro volební období
2018 - 2022 Ing. Přemysla Zimu, který bude ve výkonu funkce dále pokračovat jako uvolněný.
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Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 5/1/2018 bylo přijato.

1. místostarostou obce Mukařov pro volební období 2018 – 2022 byl zvolen Ing. Přemysl Zima.
Místostarosta obce poděkoval zastupitelům za důvěru.

Ing. Doležel pokračoval ve volbě návrhem na vytvoření funkce 2. místostarosty.
p.  Semanský doplnil,  že  pozice  druhého  místostarosty  v  minulém  volebním  období  byla  obsazena  Ing.
Eichnerovou, která však odstoupila ze zdravotních důvodů a od té doby zůstala pozice neobsazena.
Ing. Doležel se dotázal, zda je nějaký protinávrh. Není-li tomu tak, přistupuje k hlasování.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  obce  souhlasí  pro  volební  období  2014-2018  s  vytvořením  funkce  2.
místostarosty obce.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1 Mádr

Usnesení 6/1/2018 bylo přijato.

Ing. Doležel navrhl, aby i 2. místostarosta obce vykonával funkci jako uvolněný.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce souhlasí, aby zastupitel funkci 2. místostarosty obce vykonával jako
uvolněný.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1 Mádr

Usnesení 7/1/2018 bylo přijato.

Ing. Doležel navrhl do funkce 2. místostarosty PhDr. Kateřinu Čadilovou.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce 2. místostarosty PhDr. Kateřinu Čadilovou.

Hlasování: pro 13 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Jakob, Klimentová, Kouba,
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 2 Chrpa, Mádr

Usnesení 8/1/2018 bylo přijato.

2. místostarostkou obce Mukařov pro volební období 2018 – 2022 byla zvolena PhDr. Kateřina Čadilová.
Místostarostka obce poděkovala zastupitelům za důvěru.

Ing. Doležel: Nyní proběhne volba složení Rady obce Mukařov. Rada obce je pětičlenná a dle zákona o obcích
jsou  jejími  členy  starosta  a  místostarostové.  Zbývá  tedy  obsadit  2  místa  v  pětičlenné  radě  obce. Vyzývám
zastupitele k návrhu jmen dalších členů Rady obce Mukařov.
p. Semanský: Sdružení kandidátů Mukařov, Srbín, Žernovka i přes většinu v zastupitelstvu obce zastává názor,
že v radě obce by měla být zastoupena i obě další volební seskupení. Nabízí proto členství v radě obce jednomu
zastupiteli za TOP09 a jednomu zastupiteli za Společně. O jménech je vhodné hlasovat jednotlivě.
JUDr. Klimentová: Navrhujeme do rady Mgr. Jakoba.
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce člena Rady obce Mukařov pro volební období
2018-2022 Mgr. Ondřeje Jakoba.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 9/1/2018 bylo přijato.

MVDr. Mádr: Navrhujeme do rady Ing. Zákouckou.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje do funkce člena Rady obce Mukařov pro volební období
2018-2022 Ing. Hanu Zákouckou.

Hlasování: pro 13 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 2 Navrátilová, Semanský

Usnesení 10/1/2018 bylo přijato.

Za členy Rady obce Mukařov pro volební období 2018 – 2022 byli zvoleni Mgr. Ondřej Jakob a Ing. Hana
Zákoucká.

Ing. Doležel připomněl, že je nutno schválit výši odměny pro neuvolněné radní. Výše měsíční odměny dle přílohy
nařízení vlády č. 318/2017 Sb. pro obec naší velikosti činí 6.136,- Kč hrubého.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje odměnu za výkon funkce člena Rady obce Mukařov ve výši
6.136,- Kč měsíčně.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 11/1/2018 bylo přijato.

Ing. Doležel ukončil činnost návrhové a volební komise a předal slovo starostovi obce.

5. Návrh výborů obce a jejich složení
p. Semanský poděkoval za činnost návrhové a volební komise a přistoupil k volbě výborů obce. Upozornil, že
povinně zřizované výbory jsou výbor finanční a kontrolní. Navrhl, aby Finanční výbor měl sedm členů a předložil
návrh jmen: Ing. P. Doležel, T. Bergmann, Ing. D. Navrátilová, Ing. V. Šoupal.
Mgr. Jakob: navrhl T. Koubu, Ing. L. Profotu
Bc. Chrpa: navrhl p. Pavla Zemena.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Finanční výbor jako sedmičlenný, ve složení Ing. P. Doležel,
T. Bergmann, Ing. D. Navrátilová, Ing. V. Šoupal, T. Kouba, Ing. L. Profota, P. Zemen.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 12/1/2018 bylo přijato.
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p. Semanský navrhl usnesení, aby předsedou Finančního výboru byl Ing. P. Doležel.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Doležel

Usnesení 13/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský navrhl, aby i Kontrolní výbor měl sedm členů a předložil návrh jmen: JUDr. I. Berková, J. Douša.
Mgr. Jakob: navrhl JUDr. J. Klimentovou, M. Národu a T. Voloczeka.
Bc. Chrpa: navrhl MVDr. P Mádra, P. Krále

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Kontrolní výbor jako sedmičlenný, ve složení:
JUDr. I. Berková, J. Douša, JUDr. J. Klimentová, M. Národa a T. Voloczek, MVDr. P Mádr, P. Král.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 14/1/2018 bylo přijato.

Mgr. Jakob navrhl usnesení, aby předsedkyní Kontrolního výboru byla JUDr. J. Klimentová.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Kouba, Mádr, 
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Klimentová, 

Usnesení 15/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský: zastupitelstvo může zřídit i další výbory. Mezi navrženými výbory je výbor pro územní plánování a
rozvoj obce. Navrhl, aby tento výbor byl sedmičlenný.

Bc. Chrpa jako protinávrh navrhl devítičlenný výbor.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje devítičlenný Výbor pro územní plánování a rozvoj obce.

Hlasování: pro 3       Chrpa, Mádr, Zákoucká
      proti 9       Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Navrátilová, Semanský, Zima, Veselý
      zdržel se 3       Jakob, Klimentová, Kouba

Usnesení nebylo přijato.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje sedmičlenný Výbor pro územní plánování a rozvoj obce.

Hlasování: pro 12      Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Jakob, Klimentová, Kouba,
                                               Navrátilová, Semanský, Zima, Veselý

      proti 3        Chrpa, Mádr, Zákoucká
      zdržel se 0       

Usnesení 16/1/2018 bylo přijato.
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p. Semanský navrhl jména do Výboru pro územní plánování a rozvoj obce: Ing. P. Doležel, R. Semanský,

Ing. P. Zima

Mgr. Jakob navrhl JUDr. J. Klimentovou, K. Stárka

Bc. Chrpa navrhl Ing. P. Kvasničku, Ing. H. Zákouckou

Návrh usnesení: ZO schvaluje složení Výboru pro územní plánování a rozvoj obce: Ing. P. Doležel,
R. Semanský, Ing. P.  Zima, JUDr. J. Klimentová, K. Stárek, Ing. P. Kvasnička, Ing. H. Zákoucká.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0

Usnesení 17/1/2018 bylo přijato.

Bc.  Chrpa navrhl  usnesení,  aby předsedkyní  Výboru pro územní plánování a  rozvoj  obce byla  Ing.  H.
Zákoucká.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba, 
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Zákoucká

Usnesení 18/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský: další navržený výbor je výbor školský. Navrhl, aby i tento výbor byl sedmičlenný.

Bc. Chrpa jako protinávrh navrhl devítičlenný výbor.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje devítičlenný Školský výbor.

Hlasování: pro 6       Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba, Mádr, Zákoucká
      proti 8       Březina, Čadilová, Doležel, Hegyi, Navrátilová, Semanský, Zima, Veselý
      zdržel se 1       Douša

Usnesení nebylo přijato.

p. Semanský předložil původní návrh na sedmičlenný Školský výbor, do kterého navrhl R. Hegyiho, E. Hegiovou 
a PaeDr. J. Novotnou
Mgr. Jakob: navrhujeme jména T. Kouba, L. Macháčková, G. Nižníková,
Bc. Chrpa navrhl Ing. J. Klozovou, Ing. P. Kvasničku, Bc. M. Veselou
p. Semanský upozornil, že součet navržených kandidátů je devět.
Bc. Chrpa navrhl vyřadit jedno jméno z TOP09 a jedno jméno ze Společně. Za Společně navrhuje do výboru Ing. 
Klozovou a Bc. Veselou.
Mgr. Jakob navrhl za TOP09 jména T. Kouba, L. Macháčková

Návrh usnesení: ZO schvaluje sedmičlenný Školský výbor ve složení: R. Hegyi, E. Hegiová, PaeDr. J. 
Novotná, Ing. Klozová, Bc. Veselá, T. Kouba, L. Macháčková

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 1 Navrátilová
      zdržel se 0

Usnesení 19/1/2018 bylo přijato.
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Mgr. Jakob navrhl usnesení, aby předsedou Školského výboru byl p. T. Kouba.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Mádr,   
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Kouba

Usnesení 20/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský: jako další výbor navrhujeme Výbor sociální a kulturní,  který bude devítičlenný. Návrh členů za
Sdružení Mukařov, Srbín, Žernovka je: K. Čadilová, D. Gaždová, K. Balínová, A. Semanská, K. Holická

p. Kouba: TOP09 navrhuje M. Národu, P. Batók, O. Jakoba

Bc. Chrpa: Společně navrhuje R. Vargovou

Návrh usnesení: ZO schvaluje devítičlenný Sociální a kulturní výbor ve složení: K. Čadilová, D. Gaždová,
K. Balínová, A. Semanská, K. Holická, M. Národa, P. Batók, O. Jakob, R. Vargová.

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Navrátilová

Usnesení 21/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský navrhl usnesení, aby předsedkyní Sociálního a kulturního výboru byla PhDr. K. Čadilová

Hlasování: pro 14 Březina, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba, Mádr, 
Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Čadilová

Usnesení 22/1/2018 bylo přijato.

p.  Semanský: dalším  navrženým výborem je  Výbor  pro  bezpečnost,  dopravu  a  veřejný  pořádek,  který  bude
devítičlenný. Do výboru navrhujeme P. Březinu, R. Semanského a M. Veselého.

Mgr. Jakob: navrhujeme S. Mullera a V. Macháčka.

Bc. Chrpa: navrhujeme V. Pokludu, J. Čapka, F. Chrpu a P. Mádra.

Návrh usnesení:  ZO schvaluje devítičlenný Výbor pro bezpečnost, dopravu a veřejný pořádek ve složení: P.
Březina, R. Semanský, M. Veselý, S. Muller, V. Macháček, V. Pokluda, J. Čapek, F. Chrpa, P. Mádr.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0          

Usnesení 23/1/2018 bylo přijato.

Bc. Chrpa navrhl, aby předsedou Výboru pro bezpečnost, dopravu a veřejný pořádek byl MVDr. P. Mádr.

Hlasování: pro 12 Březina, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Navrátilová, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 3          Čadilová, Mádr, Semanský

Usnesení 24/1/2018 bylo přijato.
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p. Semanský: zbývá výbor je Výbor pro životní prostředí a veřejnou zeleň, kde navrhujeme jména K. Čadilová, M.
Veselý, L. Podaný, F. Polesný.

Mgr. Jakob navrhuje, aby výbor byl sedmičlenný a navrhuje jména G. Nižníková, V. Macháček.

MVDr. Mádr navrhuje do výboru p. M. Martinů.

p. Semanský opravil nominaci za Sdružení pro Mukařov Srbín, Žernovku a místo p. Čadilové navrhuje p. Doušu,
pokud výbor bude sedmičlenný.

Návrh usnesení: ZO schvaluje  sedmičlenný  Výbor pro životní  prostředí  a veřejnou zeleň ve složení:  J.
Douša, M. Veselý, L. Podaný, F. Polesný, G. Nižníková, V. Macháček, M. Martinů.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0          

Usnesení 25/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský navrhl, aby předsedou Výboru pro životní prostředí a veřejnou zeleň byl p. M. Veselý

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Veselý

Usnesení 26/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský z diskuse o výborech, případně komisích vzešel návrh na zřízení pracovní skupiny pro web, která
by se věnovala funkčnosti, přehlednosti a vzhledu webových stránek obce. Do této pracovní skupiny navrhl K.
Čadilovou.

Mgr. Jakob navrhl T. Koubu a P. Batók

Bc. Chrpa navrhl V. Pokluda a J. Čapka

PhDr Čadilová navrhla M. Kunu a V. Šoupala

Návrh usnesení:  ZO schvaluje pracovní skupinu pro web obce ve složení: K. Čadilová, T. Kouba, P. Batók,
V. Pokluda, J. Čapek, M. Kuna, V Šoupal.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0          

Usnesení 27/1/2018 bylo přijato.

p. Semanský: bude mít i tato skupina svého předsedu?

Bc. Chrpa navrhl, aby předsedkyní pracovní skupiny byla K. Čadilová

Hlasování: pro 14 Březina, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 1          Čadilová

Usnesení 28/1/2018 bylo přijato.
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p. Semanský informoval, že zastupitelstvo by mělo jmenovat dva své zástupce za Školské rady. Školská rada se
skládá z šesti členů – dvou za zřizovatele, dvou za rodiče a dvou za pracovníky školy. Navrhuje D. Navrátilovou a
O. Jakoba.

Návrh usnesení: ZO schvaluje zástupce do Školské rady obce, Ing. D. Navrátilovou a Mgr. O. Jakoba.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, 
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0         

Usnesení 29/1/2018 bylo přijato.

6. Volba pověřeného zastupitele pro územní plán obce
p. Semanský upřesnil,  že funkce pověřeného zastupitele pro územní plán souvisí se změnou nebo úpravou
územního plánu. Pověřený zastupitel tlumočí stanoviska a usnesení zastupitelstva Odboru územního plánování a
zpracovateli  územního plánu a obousměrně předává podklady a informace. Vzhledem k tomu, že v minulém
volebním období tuto funkci vykonával, rád by v ní pokračoval.
MVDr. Mádr vznesl protinávrh, aby funkci pověřeného zastupitele pro územní plán vykonávala Ing. Zákoucká.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  ve funkci  pověřeného zastupitele  pro územní  plán Ing.
Zákouckou.

Hlasování: pro           3 Chrpa, Mádr, Zákoucká
      proti         6  Březina, Čadilová, Douša, Hegyi, Navrátilová, Veselý

      zdržel se  6 Doležel, Jakob, Klimentová, Kouba, Semanský, Zima

Usnesení nebylo přijato.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  obce  schvaluje  ve  funkci  pověřeného  zastupitele  pro  územní  plán  R.
Semanský

Hlasování: pro           11 Březina, Čadilová, Doležel, Jakob,  Douša, Hegyi, Navrátilová, Klimentová,  
                                                Semanský, Zima, Veselý

      proti 1 Mádr
      zdržel se 3          Chrpa, Zákoucká, Kouba

Usnesení 30/1/2018 bylo přijato.

7. Volba určeného zastupitele pro jednání se Svazkem obcí Region Jih
p. Semanský upřesnil, že tato funkce spočívá v účasti na jednáních Svazku obcí, včetně spolurozhodování o
dalších aktivitách svazku. Do této funkce navrhuje Ing. Zimu
Ing. Zima: doplnil, že zástupce obce se účastní valných hromad, které se svolávají cca. dvakrát do roka a dalších
jednání svazku, a každá partnerská obec má v tomto svazku svého zástupce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje ve funkci určeného zastupitele pro jednání se Svazkem obcí
Region Jih Ing. Zimu

Hlasování: pro 14 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká

      proti 0
      zdržel se 1         Zima
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Usnesení 31/1/2018 bylo přijato.

8.a) Různé - volba redakční rady Obecního zpravodaje
p. Semanský přistoupil k volbě nové redakční rady Obecního zpravodaje  a navrhl počet členů rady OZ na 5. Zároveň
se dotázal, zda je protinávrh. Protinávrh nebyl předložen. P. Semanský navrhl tato jména: P. Doležel, K. Čadilová, J.
Douša a požádal o další nominace.
Bc. Chrpa navrhl Renatu Vargovou.
Mgr. Jakob navrhl Petru Batók.
p. Semanský uvedl, že v tom případě má protinávrh proti p. R. Vargové p. J. Novotnou, ředitelku ZŠ Mukařov (J.
Novotná o nominaci ví a souhlasí s ní.) a je možné hlasovat o jednotlivých jménech nebo o celé redakční radě. P.
Semanský  uvedl  jména  v protinávrhu  na  složení  redakční  rady:  Doležel,  Čadilová,  Douša,  Batók,  Novotná.  O
protinávrhu se hlasuje jako první.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje redakční radu Obecního zpravodaje ve složení: K. Čadilová,
P. Doležel, J. Douša, P. Batók, J. Novotná.

Hlasování: pro 8 Březina, Čadilová, Doležel, Hegyi, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zima
      proti 5 Chrpa, Mádr, Zákoucká, Klimentová, Kouba
      zdržel se 2          Douša, Jakob

Usnesení 32/1/2018 bylo přijato.  

MVDr.  Mádr se  vyjádřil,  že  takové  složení  redakční  rady  nebylo  dohodnuto  a  sdružení  SPOLEČNĚ  nemá
v redakční radě zástupce, a připadne mu to dost nefér.

p. Semanský sdělil, že také nebylo dohodnuto, že sdružení SPOLEČNÉ bude nabízet místo starosty někomu jinému,
čímž se snaží rozbít  jednotu Sdružení kandidátů pro Mukařov,  Srbín a Žernovku. Předchozí dohody tak nejsou
považovány za závazné.

Následně proběhla ještě velmi krátká diskuse mezi panem Mádrem a panem Semanským.

8.b) Různé - kompetence redakční rady, úprava Zásad vydávání OZ
p. Semanský předal k tomuto tématu slovo K. Čadilové
PhDr. Čadilová navrhla úpravy zásad pouze v tom rozsahu, že se bude měnit periodicita z dvouměsíčníku na
měsíčník a rozsah stran se sníží z 12ti na 8 stran.

Návrh  usnesení: Zastupitelstvo  obce  schvaluje  úpravu  dokumentu  Zásady  pro  vydávání  Obecního
zpravodaje v rozsahu: Změna periodicity z dvouměsíčníku na měsíčník a rozsah stran se mění z 12ti na 8
stran.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, 
Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti 0
      zdržel se 0         

Usnesení 33/1/2018 bylo přijato.  

8.c) Různé - seznámí zastupitelstva s chodem obce, projekty, investičními akcemi.
p. Semanský připomněl zastupitelům, že spolu se zasláním aktuálního plnění rozpočtu obce na rok 2018 obdrželi i
seznam investičních akcí a projektů které jsou obsaženy v dokumentu Místní plán obnovy vesnice 2018. K aktuálně
probíhajícím projektům je doplněn vysvětlující text.
Současně navrhl, aby se zastupitelé dle svých možností účastnili úředních hodin.
Ing. Zima požádal,  aby projekty,  které mají zastupitelé v úmyslu realizovat, předkládali  k projednání a případně
zařazení do seznamu projektů.
MVDr. Mádr se dotázal, zda zastupitelstvo ví o vypsané II. výzvě z Mze ČR na výstavbu kanalizace a v jaké fázi je
projektová dokumentace na kanalizaci.
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Ing. Zima: dotační tituly průběžně sledujeme, soustředíme se spíš na dotace ze OŽP ČR, kde je výhodnější podíl
spolufinancování. Dokumentace je ve fázi pro Územní rozhodnutí.
p. Semanský nechá prověřit, zda dotace z MZe je pro obec využitelná.
Bc. Chrpa se dotázal, zda jsou v rozpočtu vyčleněny prostředky na dotačního konzultanta.
p. Semanský: ano, obec spolupracuje s firmou VRV a dále je na úřadě zaměstnán Dr. Šalda, jako dotační asistent.
Dr. Šalda: informoval zastupitele o průběhu přípravy investičních projektů a podkladů, kdy příprava podkladů trvá i
déle než rok. 

8.d) Různé - určení úkolů pro další zasedání zastupitelstva
p. Semanský se dotázal zastupitelů, zda jim vyhovuje termín pro zasedání zastupitelstva jako doposud, tedy druhé
úterý v měsíci. Současně předal přehledy činností výborů, kterými oblastmi by se měly výbory zabývat.
Ing. Doležel jako předseda Finančního výboru vyzval zastupitele, aby zasílali návrhy investičních akcí, které chtějí
zařadit do rozpočtu na rok 2019. 
PhDr. Čadilová doporučila, aby se výbory sešly co nejdříve a stanovily si plán práce na následující rok.

8.e) Různé - přijetí hasičů JSDHO Žernovka, p. Teichmanové, p. Breburdy
p. Semanský předložil zastupitelům ke schválení přijetí dvou nových hasičů do zásahové jednotky JPO V, Žernovka.
Požádal velitele JPO V p. Hegyiho, aby o těchto členech SDH Žernovka uvedl bližší informace.
p. Hegyi oba členy krátce představil a doporučil jejich schválení.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení dvou členů SDH Žernovka, p. K. Teichmanové a p.
J. Breburdy do zásahové jednotky JPO V Žernovka.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
            Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti    0
      zdržel se 0         

Usnesení 34/1/2018 bylo přijato.  

8.f) Různé - venkovní učebna u ZŠ Mukařov
p. Semanský seznámil zastupitele se studií venkovní učebny u ZŠ Mukařov, což je projekt, který byl zahájen již za
minulého volebního období.
Ing. Navrátilová se dotázala, zda bude možné tento návrh připomínkovat
p.  Semanský doporučil  sejít  se  nejdříve  s  ředitelkou  ZŠ  Mukařov,  neboť  není  vyloučeno,  že  do  návrhu  byly
zapracovány její požadavky.
Ing. Zákoucká připomněla, že by bylo vhodné zpracovat studii, která bude řešit celý areál školy, neboť kromě tohoto
návrhu se uvažuje i o umístění tělocvičny ve školním areálu a mohlo by dojít k tomu, že se projekty budou blokovat.

8.g) Různé - cenové nabídky zastřešení školního hřiště
Dr. Šalda připomněl, že požadavek ředitelky na nový povrch hřiště má dlouhodobý vývoj, neboť ředitelka o nový
povrch hřiště žádala už několik let. V letošním roce došlo k realizaci na základě příslibu dotace z MMR ČR a dle
odborných vyjádření je zmiňovaný povrch jedno z nejlepších řešení. Zastřešení hřiště bylo rovněž s ředitelkou již
před lety, dnes, po dokončení povrchu řešíme, jakým způsobem hřiště zastřešit. Orientační nabídky jsou cca 3,5
milionu za nafukovací halu, 4,5 milionu za halu s pevnou konstrukcí. Dává ke zvážení, jaký způsob zvolit.
p. Semanský požádal, aby Dr. Šalda zjistil, jaké jsou náklady na vytápění u nafukovací a pevné haly. Současně
připomněl, že se ozývají hlasy o vybudování nové tělocvičny v areálu základní školy, ovšem tento návrh naráží na
problém s umístěním, neboť plnohodnotná sportovní hala se do areálu dle jeho názoru již nevejde.
p.  Bergmann (TJ Sokol  Mukařov) připomněl,  že v  současnosti  slouží  základní  škole  pro tělesnou výchovu
stávající tělocvična TJ Sokol. Navrhuje, aby se zastupitelé zamysleli nad projektem, kdy by nová, uvažovaná hala
byla propojena se stávající tělocvičnou. 
Mgr. Martinů zmínil, že z většiny obdobně velkých obcí nemá v areálu školy tělocvičnu pouze Mukařov.
MVDr. Mádr se dotázal, za jakých podmínek by TJ Sokol poskytl pozemky pro přístavbu tělocvičny.
p. Semanský bod uzavřel s tím, že školský a stavební výbor by se měl této věci intenzivně věnovat a získat
maximum informací do dalšího zasedání, které se koná 13. listopadu.

8.h) Různé - posunutí vjezdu u projektu LIDL
p. Semanský představil zastupitelstvu poslední verzi řešení propojení obslužné komunikace pro plánovanou ČOV
Srbín a komunikaci U Požáru přes parkoviště u prodejny LIDL. Zastupitelstvo s tímto řešením nesouhlasí.  Navržená
komunikace neumožňuje průjezd k ulici U Požáru, pouze průjezd k ČOV. 
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p. Zákoucká   – navržená spojka je nesmyslná, nákladní auto jedoucí k ČOV by muselo projet celým parkovištěm,
komunikace je úzká, pouze 3m.
p. Zima – řešení je nejhorší z předložených, popírá požadavek na propojení komunikace Kutnohorská a U Požáru,
který je uveden i v územním plánu obce.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje  dopravní řešení a napojení obslužné komunikace u ČOV
Srbín na parkoviště a komunikaci u plánované prodejny LIDL.

Hlasování: pro 0
      proti    15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,

            Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima
      zdržel se 0         

Usnesení nebylo přijato.  

8.i) Různé - smlouva o zřízení věcného břemene – kNN Tehovec 
p. Semanský informoval o podmínkách smlouvy o zřízení věcného břemene v ulici Obecní, na hranici s k.ú. Tehovec,
v pozemcích parc. č. 1014/2, 1015/2 k.ú. Srbín, pro uložení vedení ČEZ. Cena za věcné břemeno činí 59.000,- Kč
bez DPH.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene v pozemcích parc. č.
1014/2, 1015/2 k.ú. Srbín, č. IV-12-6020942/2, uložení vedení ČEZ. Cena za věcné břemeno činí 59.000,- Kč
bez DPH.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
            Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti    0
      zdržel se 0         

Usnesení 35/1/2018 bylo přijato.  

8.j) Různé - směnná smlouva s Římskokatolickou farností Říčany u Prahy
Ing. Zima informoval zastupitele o podmínkách směnné smlouvy s Římskokatolickou farností Říčany. Předmětem
směny jsou pozemky p. č. 731/52, 918, 919, 751/2, 717/14 a 747/7 k.ú. Mukařov za pozemek p. č. 838/3 k.ú.
Mukařov nutné pro dořešení projektu rekonstrukce ulice Obecní.  Vzhledem k tomu, že výměra směňovaných
pozemků se liší, dohodly smluvní strany finanční dorovnání tak, že obec Mukařov uhradí Římskokatolické farnosti
Říčany u Prahy částku ve výši: 13 000,- Kč.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Směnnou smlouvu s Římskokatolickou farností Říčany, č.
A/2018/1579 na pozemky p. č. 731/52, 918, 919, 751/2, 717/14 a 747/7 k.ú. Mukařov za pozemek p. č.
838/3 k.ú. Mukařov. Vzhledem k tomu, že výměra směňovaných pozemků se liší, dohodly smluvní strany
finanční dorovnání tak, že obec Mukařov uhradí Římskokatolické farnosti Říčany u Prahy částku ve výši: 13
000,- Kč.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
            Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti    0
      zdržel se 0         

Usnesení 36/1/2018 bylo přijato.  

8.h) Různé - projekt výstavby polyfunkčního objektu Srbín – Do Chobotu, využití obce
p. Semanský předložil návrh vlastníka pozemku, p. Štěpánka o určení využití spodní části polyfunkčního objektu
v ulici  Bezová, Srbín, kde původně byly navržen ordinace lékařů. Diskutována byla možnost mateřské školy,
startovacích bytů, služebny obecní policie, je však třeba rozhodnout se před zahájením stavby.

Následná diskuse zastupitelů byla ukončena s tím, že věc projedná Výbor pro územní plánování a rozvoj obce a
předloží doporučení na nejbližším zasedání zastupitelstva.
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8.i) Různé -  informace k podání žádosti o dotaci na revitalizaci vodní nádrže Srbín
Ing. Zima informoval o připravené projektové žádosti na revitalizaci, vyčištění vodní nádrže v Srbíně. Seznámil
zastupitelstvo s úpravami, které jsou v rámci projektu naplánovány, např. rozšíření chodníku kolem Choceradské.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje podání dotace z programu MZe ČR na revitalizaci vodní
nádrže na návsi v Srbíně.

Hlasování: pro 15 Březina, Čadilová, Doležel, Douša, Hegyi, Chrpa, Jakob, Klimentová, Kouba,
            Mádr, Navrátilová, Semanský, Veselý, Zákoucká, Zima

      proti    0
      zdržel se 0         

Usnesení 37/1/2018 bylo přijato.  
______________________________________________________________________________________

Zasedání bylo ukončeno v 2200 hod.

Ověřovatelé: .........................................
Petr  Doležel   

.........................................
......................................... Rudolf Semanský

Tomáš Kouba starosta obce
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